
 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                   ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ          
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 48/11.11.2024 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 701/2024 

 
  Θέμα  22ο  Η.Δ.   «Παράταση σύμβασης υπηρεσίας για την Ενεργειακή Αναβάθμιση – Αυτοματοποίηση του 
Συστήματος Ηλεκτροφωτισμού Κοινοχρήστων Χώρων με εξοικονόμηση ενέργειας στο Δήμο Κορινθίων»    

 
Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 11η του μηνός Νοεμβρίου  του έτους 2024, ημέρα της 
εβδομάδος Δευτέρα και ώρα 19:15 έλαβε χώρα η τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 50847/07-11-2024 έγγραφη πρόσκληση, του κου Παπαβενετίου 
Γεωργίου, Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 
74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη ο οποίος ήταν 
παρών, σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα τριάντα (30) 
Μέλη, δηλαδή: 

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος 
2. Στριμενοπούλου Γεωργία   
3. Μανωλάκης Δημήτριος   
4. Ταγαράς Βασίλειος (αποχώρησε στο 1ο Θ.Η.Δ.) 
5. Τσουλουχά Δήμητρα  
6. Δανιήλ Σταύρος 
7. Χατζής Μιχαήλ  
8. Πανταζής Βασίλειος  
9. Λαμπρινός Παναγιώτης  
10. Τσάκωνας Ιωάννης  
11. Παπαϊωάννου Ευάγγελος 
12. Δημάκος Κωνσταντίνος (αποχώρησε στο 12ο Θ.Η.Δ.) 
13. Αγγέλου Κωνσταντίνος 
14. Πούλος Ανδρέας  
15. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος 
16. Μποζίκης Αναστάσιος 
17. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα) 
18. Μελέτης Χρήστος 
19. Τζαναβάρας Δημήτριος (αποχώρησε στο 1ο Θ.Η.Δ.) 
20. Νανόπουλος Βασίλειος  
21. Ταγαράς Αναστάσιος Αντιπρόεδρος   
22. Πούρος Γεώργιος 
23. Καρσιώτης Παναγιώτης 
24. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία) (αποχώρησε 

στο 1ο Θ.Η.Δ.) 
25. Πιέτρης Τιμολέων   
26. Μπίτζιος Δημήτριος (αποχώρησε στο 1ο Θ.Η.Δ.) 
27. Πρωτοπαπάς Δημήτριος  
28. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ) 
29. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων     
30. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος - Αλέξανδρος 

1. Παπαδημητρίου Σωτήριος   
2. Καρασάββας Ιωάννης   
3. Κυριαζής Αντώνιος  
4. Τσατσούλης Αθανάσιος 
5. Ραντίτσα Μαρίνα 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.  

                         ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου 
2. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας 
3. Κώστας Γεώργιος – Άσσου  
4. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου 
5. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
6. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

1. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού 
2. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων 
3. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
4. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού 
5. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου 
6. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου 
7. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. 

Κορίνθου 
8. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας 
9. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
10. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
11. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου 
12. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου 
13. Διαμαντίδης Αλέξανδρος – Λεχαίου 
14. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου 
15. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου 
16. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – 

Χιλιομοδίου 
 
 
 

Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο δημοτικός υπάλληλος Σούκουλης Αντώνιος  για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και για το ανωτέρω θέμα της ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο «Παράταση σύμβασης υπηρεσίας για την Ενεργειακή Αναβάθμιση – Αυτοματοποίηση του 
Συστήματος Ηλεκτροφωτισμού Κοινοχρήστων Χώρων με εξοικονόμηση ενέργειας στο Δήμο Κορινθίων»,  έθεσε υπόψη 
των Μελών του Σώματος την αριθμ. πρωτ. 49689/30.10.2024 έγγραφο του Τμήματος Ηλεκτρολογικών Έργων και 
Εγκαταστάσεων της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας , με το οποίο μας διαβιβάζει την από 29-10-
2024 «ΓΝΩΜΟΔΟΤΗΣΗ ΓΙΑ ΠΑΡΑΤΑΣΗ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ για την Ενεργειακή αναβάθμιση – Αυτοματοποίηση 
του Συστήματος Ηλεκτροφωτισμού Κοινοχρήστων Χώρων με εξοικονόμηση ενέργειας στο Δήμο Κορινθίων»  η οποία 
καθ΄ όλο το περιεχόμενό της  έχει ως εξής: 

<< ΘΕΜΑ:  ΓΝΩΜΟΔΟΤΗΣΗ ΓΙΑ ΠΑΡΑΤΑΣΗ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ για την Ενεργειακή αναβάθμιση  

Αυτοματοποίηση του Συστήματος Ηλεκτροφωτισμού Κοινοχρήστων Χώρων με εξοικονόμηση ενέργειας στο 

Δήμο Κορινθίων  

Έχοντας υπόψη • 

1) Το άρθρο 72, του Ν. 3852/4.6.2Ο1Ο (ΦΕΚ 87Α/7-6-2Ο1Ο) περί ” Νέας Αρχιτεκτονικής της Αυτοδιοίκησης και 

της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης το οποίο αναφέρεται στις αρμοδιότητες της 

Οικονομικής Επιτροπής. 

2) Το άρθρο 221 «Όργανα διενέργειας διαδικασιών σύναψης δημοσίων συμβάσεων», Ν. 4412/2016, σύμφωνα 

με το οποίο: «Στο πλαίσιο των διαδικασιών σύναψης δημοσίων συμβάσεων τα όργανα που γνωμοδοτούν 

προς τα αποφαινόμενα όργανα («γνωμοδοτικά όργανα») έχουν Ιδίως τις ακόλουθες αρμοδιότητες: α) 

αξιολογούν τις προσφορές ή αιτήσεις συμμετοχής των προσφερόντων ή υποψηφίων, β) ελέγχουν την 

καταλληλότητα των προσφερόντων ή υποψηφίων για τη συμμετοχή τους στη διαδικασία σύναψης δημόσιας 

σύμβασης, γ) ελέγχουν και αξιολογούν τις προσφορές, [...], ζ) στο στάδιο της εκτέλεσης γνωμοδοτούν για 

κάθε θέμα που ανακύπτει από τη σύμβαση και ιδίως επί της παράτασης του συμβατικού χρόνου, κάθε άλλης 

τροποποίησης της σύμβασης και της έκπτωσης του αναδόχου [ ]  

3) Το άρθρο 217 του Ν. 4412/2016 «Διάρκεια σύμβασης παροχής υπηρεσίας», σύμφωνα με το οποίο: 

] 2. Με αιτιολογημένη απόφαση της αναθέτουσας αρχής, ύστερα από εισήγηση της υπηρεσίας που 

διοικεί τη σύμβαση, η συνολική διάρκεια της σύμβασης μπορεί να παρατείνεται μέχρι το 50% αυτής, ύστερα 

από σχετικό αίτημα του αναδόχου που υποβάλλεται πριν από τη λήξη της διάρκειάς της, σε αντικειμενικά 

δικαιολογημένες περιπτώσεις που δεν οφείλονται σε υπαιτιότητα του αναδόχου. Αν λήξει η συνολική διάρκεια 

της σύμβασης, χωρίς να υποβληθεί εγκαίρως αίτημα παράτασης ή, αν λήξει η παραταθείσα, κατά τα 
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ανωτέρω, διάρκεια, χωρίς να υποβληθούν στην αναθέτουσα αρχή τα παραδοτέα της σύμβασης, ο ανάδοχος 

κηρύσσεται έκπτωτος». 

4) Τα αρ. 13533/14.02.2Ο24 και 20541/04.Ο3.2Ο24 έγγραφα του Υπουργείου Εσωτερικών-Γεν. Δ/νση Οικ. 

Υπηρεσιών και Διοικητικής Υποστήριξης-Δ/νση Διοικ. Υποστήριξης-Τμήμα Τεχνικών Υπηρεσιών. 

5) την αρ. 67/2021 (επικαιροποιημένη) μελέτη της Τεχνικής Υπηρεσίας, προϋπολογισμού 15.726.827,66 €, που 

συντάχθηκε από την Έλλη Καμτσιώρα, Μηχανολόγο Μηχανικό, και θεωρήθηκε από την αναπλ. Διευθύντρια 

Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας, Νικολέτα Γκεζερλή, Πολιτικό Μηχανικό. 

6) Την αρ. 56/2023 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου περί «Τροποποίησης της αριθμ. 167/2022 απόφασης του 

Δημοτικού Συμβουλίου με θέμα «Ορισμός επιτροπής παραλαβής του αντικειμένου της δημόσιας σύμβασης 

της υπηρεσίας με τίτλο «Ενεργειακή αναβάθμιση-αυτοματοποίηση του Συστήματος Ηλεκτροφωτισμού 

Κοινοχρήστων Χώρων με εξοικονόμηση ενέργειας στο Δήμο Κορινθίων και Παροχή Υπηρεσιών Ανεξάρτητου 

Συμβούλου Υποστήριξης για την Ενεργειακή αναβάθμιση αυτοματοποίηση και Διαχείριση του Δικτύου 

Ηλεκτροφωτισμού Κοινοχρήστων Χώρων (οδοφωτισμός) στο Δήμο Κορινθίων» 

7) την αρ. 39247/31-12-2021 διακήρυξη της εν λόγω υπηρεσίας (ΑΔΑΜ : 21PROC009885322). 

8) το αρ. 31014/29.07.2Ο22 συμφωνητικό της σύμβασης του Δήμου με την ανάδοχο Κ/ξία «ΜΥΤΙΛΗΝΑΙΟΣ Α.Ε. - 

EUSIF SL Α.Ε.»  

9) Το αρ. A-10403/04.07.2024 (αρ. πρωτ. Δήμου : 33795/04.Ο7.2Ο24) έγγραφο του αναδόχου περί πρώτης 

παράτασης του χρόνου παράδοσης της σύμβασης (120 ημερολογιακών ημερών). 

10) Την αρ. 213/2024 Απόφαση Δημοτικής Επιτροπής (ΑΔΑ : ΨΞΑΚΩΛ7-6ΛΨ), σύμφωνα με την οποία δόθηκε 

παράταση ολοκλήρωσης των εργασιών εξήντα (60) ημερολογιακών ημερών από την κοινοποίηση της Ειδικής 

Όχλησης (κοινοποίηση στις 28.06.2024). 

11) Την αρ. 502/2024 Απόφαση Δημοτικής Επιτροπής (ΑΔΑ : 6Σ93ΩΛ7-Ξ4Ο), σύμφωνα με την οποία δόθηκε 

παράταση ολοκλήρωσης των εργασιών κατά τριάντα (30) επιπλέον ημερολογιακές ημέρες. 

12) Την αρ. 604/2024 Απόφαση Δημοτικής Επιτροπής (ΑΔΑ . 6ΖΩ6ΩΛ7-Ξ37), σύμφωνα με την οποία δόθηκε 

παράταση ολοκλήρωσης των εργασιών έως 29.10.2024. 

13) Το αρ. A-17457/24.10.2024 έγγραφο του αναδόχου περί δεύτερης παράτασης του χρόνου παράδοσης της 

σύμβασης (30 ημερολογιακών ημερών), το οποίο διαβιβάστηκε στο Δήμο με mail στις 25.10.2024 και έλαβε 

αρ. πρωτ. Δήμου : 49513/30.10.2024. 

14) Το γεγονός ότι πρέπει να ελεγχθεί από την ΕΠΠΕ και να εφαρμοστεί η από 24.10.2024 κατατεθείσα 

επικαιροποιημένη μελέτη εφαρμογής με τις όποιες τυχόν αλλαγές-διορθώσεις-συμπληρώσεις. Σημειώνεται 

ότι, το έργο είναι πολύ μεγάλης έκτασης και απαιτείται χρόνος για την ολοκλήρωση των εργασιών, με 

γνώμονα το βέλτιστο φωτιστικό αποτέλεσμα. 

Η Επιτροπή γνωμοδοτεί θετικά 

για την παράταση επιπλέον τριάντα (30) ημερολογιακών ημερών  

1. του χρόνου ολοκλήρωσης των εργασιών εγκατάστασης των φωτιστικών τεχνολογίας led και του συστήματος 

τηλεδιαχείρισης, ήτοι έως 28.11.2024 και, ως εκ τούτου, 

2. ισχύος της σύμβασης με αρ. 31014/2022 (ΑΔΑΜ:229/ΜνΟ11Ο65388), 

προκειμένου να παραδοθεί το συμβατικό αντικείμενο εγκατάστασης των νέων φωτιστικών τεχνολογίας led και του 

συστήματος τηλεδιαχείρισης, χωρίς τη μεταβολή φυσικού αντικειμένου και χωρίς επαύξηση συμβατικών ποσοτήτων 

και συμβατικών τιμών. 

Συνημμ. : 

1) Το αρ. A-17457/24.10.2024 (αρ. πρωτ. Δήμου : 49513/30.10.2Ο24) έγγραφο του αναδόχου περί παράτασης 

χρόνου ολοκλήρωσης εργασιών εγκατάστασης του αναδόχου. 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ>>. 

 

Ο κ. Νανόπουλος Βασίλειος, παίρνοντας το λόγο, αναφέρει: … «Ναι, συμφωνούμε για την παράταση των (30) τριάντα 
ημερών…». 
Ο κ. Τζουτζόπουλος Απόστολος παίρνοντας το λόγο, αναφέρει: … «Εδώ λοιπόν στο μνημόνιο συνεννόησης που 
υπέγραψε ο δήμος με την ΜΕΤΚΑ περιγράφονται σαφώς στο άρθρο πέντε  ότι θα χορηγηθεί αρμοδίως στην 
κοινοπραξία παράταση της περιόδου ολοκλήρωσης εργασιών ως 29-10 προκείμενου η κοινοπραξία να ολοκληρώσει 
εντός της πιο πάνω προθεσμίας, χωρίς δυσμενείς συνέπειες της συμβατικώς προβλεπόμενες εργασίες για την 
αναβάθμιση του οδοφωτισμού του δήμου με άρτιο τρόπο. Αυτό λοιπόν το υπογράφουμε στις δύο ενάτου και τους 
δίνουμε προθεσμία μέχρι τις 29 -10 -2024. Λίγο πριν λήξει η προθεσμία λοιπόν στις 24 -10-2024   η κοινοπραξία 
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έρχεται και ζητάει παράταση ενός μηνός. Εμείς λοιπόν, ρωτάμε από 02-09 μέχρι 24-10,   ποιες ακριβώς ενέργειες έκανε 
η κοινοπραξία; Προέβη σε κάποια ενέργεια  από αυτές που περιγράφονται σαφώς στο άρθρο 5, προκειμένου να 
πειστούμε να τους δώσουμε την προθεσμία του ενός μηνός. Αν όμως από 02-09 μέχρι 24-10  δεν έχει κάνει τίποτα, και 
θέλουμε υπεύθυνη ενημέρωση το τι έχει κάνει μέχρι τώρα σε αυτό το διάστημα, πως θα έρθουμε να δώσουμε άλλο ένα 
μήνα; Επίσης επειδή έχω εδώ το μνημόνιο εσείς το έχετε υπογράψει ψάχνω να βρω πραγματικά μια ρήτρα που να 
διασφαλίζει το δήμο, ότι αν και σε αυτή την καινούργια προθεσμία η κοινοπραξία δεν προβεί σε καμία ενέργεια τι θα 
κάνουμε; Θα της δώσουμε άλλο ένα μήνα, αλλά ένα μήνα,  άλλο ένα μήνα.  Δεύτερον, θέλουμε επίσης να μας πείτε ποια 
είναι η ρήτρα που διασφαλίζει το δήμο σε περίπτωση που η κοινοπραξία δεν αντιμετωπίσει τις συμβατικώς 
προβλεπόμενες και δεν αποκαταστήσει τις συμβατικές εργασίες;..».  
Ο κ. Γκουργιώτης Αλέξανδρος παίρνοντας το λόγο, αναφέρει: … «εύστοχες οι παρατηρήσεις του προηγούμενου ομιλητή 
θα πάω λίγο πιο πίσω σχετικά με την πρώτη αίτηση την οποία είχε υποβάλει η ανάδοχος εταιρεία και είχε υποβληθεί 
στις 04/07/2024. Είχε ζητήσει 120 ημερολογιακές ημέρες γιατί να παραδώσει ως χρόνος παράδοσης της σύμβασης; 
Εμείς όμως, τότε ήμασταν επαναστάτες ήμασταν δυνατοί, ήμασταν σκληροί, ήταν η  εποχή που λέγαμε να 
καταγγείλουμε την εταιρεία και τέτοια πράγματα . Για να έρθουμε μετά από λίγο, και αυτές τις  120 ημέρες, του λέμε 
λοιπόν θα πάρεις 60 ημέρες μόνο γιατί είμαστε σκληροί διαπραγματευτές. Και αυτές τις 60 ημέρες έρχεται μετ ολίγον η 
εταιρεία Μυτιληναίος και τις χορηγούμε άλλες 30 ημέρες φτάνουμε σε 90ημέρες.  Και πηγαίνουμε λοιπόν με νέα αίτηση 
που  έκανε και του  χορηγούμε και άλλες 30 ημέρες και φθάνουν στις 29 -10 -2024, τουτέστιν το τετράμηνο που ζητούσε  
από την πρώτη στιγμή το πήρε.  Σήμερα έρχεται και ζητάει άλλες 30 ημερολογιακές ημέρες. Αυτή είναι η  αντιμετώπιση 
λοιπόν που έχει στο δήμο Κορινθίων μετά από τόσες διαδοχικές παρατάσεις που της έχουμε δώσει και αυτή είναι η 
διαπραγματευτική μας επιτυχία;  Έτσι θα μας συμπεριφέρονται;  Εγώ είμαι αρνητικός, ούτε μια μέρα παράταση…».   
 Ο κ. Μανωλάκης Δημήτριος παίρνοντας το λόγο, αναφέρει: … «Η παράταση που δίνεται κάθε φορά στην εταιρεία είναι  
σε βάρος εταιρείας και όχι σε βάρος του δήμου Η εταιρεία για να μπορέσει να πάρει το πρώτο της Ευρώ, πρέπει να 
παραληφθεί το έργο,  άρα για  κάθε παράταση που δίνουμε στην εταιρεία είναι σε βάρος προς την εταιρεία που δεν 
μπορεί να πληρωθεί, γιατί δεν έχουμε παραλάβει το έργο.  Η διαδικασία  αυτή τη στιγμή προχωράει  και γίνεται η 
φωτομετρική μελέτη όπου αφαιρούνται διπλά φωτιστικά σε χώρους που δεν θα έπρεπε να είναι και όλα αυτά ή 
διορθώνονται φωτιστικά για να υπάρχει σωστή φωτομετρία  και γίνονται διορθωτικές κινήσεις για να αυξηθούν και τα 
φώτα σε σημεία που δεν είχαν τοποθετηθεί. Η εταιρεία ζήτησε 30 μέρες γιατί θέλει να κλείσουμε. Για το θέμα ποια είναι 
η ρήτρα, όσο καθυστερεί το κλείσιμο και η παραλαβή του έργου κερδίζει ο δήμος που δεν πληρώνει.  
 Εάν δεν γίνει η σωστή τοποθέτηση των φωτιστικών και η σωστή φωτομετρική μέτρηση που έχει υποδείξει πλέον η 
υπηρεσία δεν θα πληρωθεί ποτέ. Υπάρχει χειρότερη ρήτρα να έχεις κάνει ένα έργο κάποιων εκατομμυρίων και να μην 
μπορείς να πάρεις τα χρήματα; …». 
Ο κ. Νανόπουλος Βασίλειος   παίρνοντας το λόγο, αναφέρει: «… στην αρχική σύμβαση περιλαμβάνεται ρήτρα…». 
Ο κ. Τζουτζόπουλος Απόστολος παίρνοντας το λόγο, αναφέρει: … « θέλουμε να μας πείτε ότι αν μπορείτε να μας 
διαβεβαιώσετε ότι σε ένα μήνα ή σε δύο μήνες σε τρείς  μήνες η εταιρεία θα έχει αντιμετωπίσει και μάλιστα στο άρθρο 
6 του μνημονίου λέει στο μέγιστο δυνατό βαθμό δε λέει και στο 100%,  έχετε βάλει στο μέγιστο δυνατό βαθμό 
προφανώς δεν θα είναι στο 100%, δηλαδή τις επισημάνσεις παρατηρήσεις της Επιτροπής παρακολούθησης και 
παραλαβής του δήμου.  
Εκεί που βασιστήκαμε ήταν στις παρατηρήσεις της Επιτροπής παρακολούθησης και παραλαβής. Αυτές λοιπόν τις 
παρατηρήσεις,  τις έξι παρατηρήσεις που έχει κάνει η Επιτροπή, θέλουμε τη διαβεβαίωση ότι στο μέγιστο δυνατό 
βαθμό, όπως λέτε στο άρθρο 6, η εταιρεία θα τις ικανοποιήσει ……».   
  
ΔΗΜΑΡΧΟΣ Για την παράταση των 30 ημερών μιλάμε και όχι για την παραλαβή του έργου  και εάν δεν υλοποιηθούν 
από την εταιρεία όσα έχει καταγράψει η  Επιτροπή παρακολούθησης και επίβλεψης  δεν θα γίνει καμία παραλαβή.  

 

  Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση η οποία έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα 

πρακτικά και αφού έλαβε υπόψη τo υπ΄ αριθ. πρωτ. 49689/30-10-2024 έγγραφο του Τμήματος Ηλεκτρομηχανολογικών 

Έργων και Εγκαταστάσεων της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας Δήμου Κορινθίων και τα συνημμένα σε 

αυτό την από 29-10-2024 γνωμοδότηση της αρμόδιας Επιτροπής Παρακολούθησης και Παραλαβής Έργου, τις 

τοποθετήσεις των συμβούλων,  τις διατάξεις των Ν. 3463/2006, 3852/2010 και 5056/2023 όπως ισχύουν και δεδομένου 

ότι τόσο η άρνηση ψήφου, όσο και η λευκή ψήφος δεν υπολογίζονται στην καταμέτρηση θετικών και αρνητικών ψήφων 

(άρθρο 74, παρ. 10 του Ν. 4555/2018), 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ κατά ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

(μειοψηφησάντων  των κ.κ. 1. Δημήτριου Πρωτοπαπά, 2. Παναγιώτη Σπύρου, 3. Απόστολου Τζουτζόπουλου , 

και 4. Αλέξανδρου Γκουργιώτη) 
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Την παράταση του χρόνου ολοκλήρωσης των εργασιών εγκατάστασης των φωτιστικών τεχνολογίας led και 

του συστήματος τηλεδιαχείρισης, ήτοι έως 28-11-2024 και της ισχύος της σύμβασης με αρ. 31014/2022 

(ΑΔΑΜ:22SYMV011065388), προκειμένου να παραδοθεί το συμβατικό αντικείμενο των νέων φωτιστικών τεχνολογίας 

led και του συστήματος τηλεδιαχείρισης, χωρίς τη μεταβολή φυσικού αντικειμένου και χωρίς επαύξηση συμβατικών 

ποσοτήτων και συμβατικών τιμών, όπως ακριβώς και αναλυτικά αναφέρεται στο ιστορικό της παρούσης. 

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 
                                   Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 48 /701 / 2024 
 

            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                                 ΤΑ  ΜΕΛΗ  
 ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 14- 11 - 2024 
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 
 

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 



ΑΔΑ: 6ΕΞΨΩΛ7-594


		2024-11-22T09:43:06+0200


		2024-11-22T11:40:49+0200
	Athens




